

<<柯林斯COBUILD英语词典练习册>>

图书基本信息

书名：<<柯林斯COBUILD英语词典练习册>>

13位ISBN编号：9787810469319

10位ISBN编号：7810469312

出版时间：2000-8

出版时间：上海外语教育出版社

作者：(英)古戴尔编

页数：48

字数：84000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## 内容概要

本书是《柯林斯COBUILD英语词典》的辅助用书，专为帮助学生掌握和使用该词典中的全部信息而设计。

本书中的练习分为六个单元，各单元都有鲜明的主题，辅以全面的指导和丰富的练习，旨在帮助学生查阅生词和短语、活用释义和例证，了解语法信息、掌握语音语调，领会句意并熟悉常用词。

通过练习，学生将学会如何尽可能从该词典中获取最大的收益。

书籍目录

Introduction Section 1 Finding Words and Phrases Alphabetical Ordering Compounds Spelling Phrases 1  
Phrases 2 Phrases 3 Phrasal Verbs Section 2 Using the Explanations and Examples Someone and Something  
Word Order Verbs Collocations 1 Collocations 2 Style and Usage 1 Style and Usage 2 Section 3 Using the  
Grammatical Information Parts of Speech Verbs 1 Verbs 2 Nouns 1 Nouns 2 Adjectives 1 Adjectives 2  
Adverbs Section 4 Using the Phonetics Consonants and Short Vowels Long Vowels and Vowel Combinations  
General Phonetic Practice Word Stress Pronunciation, Spelling, and Meaning 1 Pronunciation, Spelling, and  
Meaning 2 Section 5 Looking at Meaning Synonyms Antonyms Opposites and Compounds Words with Multiple  
Meanings 1 Words with Multiple Meanings 2 Pragmatics 1 Pragmatics 2 Section 6 Looking at Very Common  
Words Get Have Take Who and Which Answer Key

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>